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Přítomni: Jalůvková, Socha, Pešat, Rohelová, Kocián 

Omluveni: ostatní – lyžák, osobní důvody 

Program: 1. Konečně máme víka, takže jsme umístili koše do 1. 

patra  - plast, posbírali staré malé, které polepíme a dáme tam, kde 

nemáme už velké. V průběhu jsme pořád řešili, kam je dát, protože 

každý si myslil něco jiného. Nakonec jsme se dohodli, zatím jsou tři 

na 1. patře a ostatní se doplní, po dobudování jazykovek a 

mediálky. 

2. Tadeáš zítra vyhlásí informace o koších ve školním rozhlase a dá 

to i na web ekotýmu. 

3. Jitka Tadeáše požádala, aby také vyhlásil, že jí chybí od žáků 

souhlasy s exkurzí do Lichnova, kam jedeme do partnerské 

Ekoškoly v pátek 20. 3. 2015. 

4. Pak jsme vymýšleli Týdny třídění – jak budeme kontrolovat 

tříděni, vyhlášení soutěže. Od 23. 3. by soutěž měla probíhat, 

budeme kontrolovat denně množství směsky ve třídách a jestli tam 

nejsou plasty a papír. Ke Dni Země uděláme vyhodnocení. 

5. Dominik Kocián nás seznámil se stavem kytek ve škole – 

začneme osazovat květináče a dáme je na 2. patro  - zatím. Pak 

uvidíme. 

Zapsala Jitka Jalůvková 

  

 

 


